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országgyűlési képviselő

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Írásbeli választ isénvlő kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Hova tűnt az adófizetők egy százalékos felajánlása?”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Köszönettel vettem „A Kormányzat az adófizet ők egy százalékos felajánlását arra használja, amir e
azt az emberek szánták??? 2” című írásbeli kérdésemre adott válaszát . A szóban forgó választ igaz
kézhez kaptam, csupán egy probléma van vele, hogy most már sokadjára az egyik kérdéseme t
folyamatosan kikerüli .

Így sokadjára kérdezem Miniszter Urat :

Hova tűnt az adófizetők egy százalékos felajánlása?
Esetleg a Kormányzat az állampolgárok parlagfű elleni védekezésre szánt adóforintjait nem

arra használja, amire azt az emberek szánták eredend ően?
Miért ez a titkolózás?
Miért nem ismerhetjük meg az intézkedési tervet teljes kör űen, ha valóban készült olyan ?
Milyen célra, mekkora összegeket szántak? Kik a felel ősei az intézkedési tervben foglal t
feladatoknak? Milyen határid őket tartalmaz az?
Eddig konkrétan milyen szerződések kötettek az 1% terhére? Mik azok a szerz ődések,
amelyek teljesültek, mik azok, amelyek folyamatban vannak? Pontosan hány forintról van

szó, ezekben a szerződésekben? Milyen pályázati kiírások el őzték meg a szerződéseket —

kötelezettségvállalásokat?

Továbbá jelezném Miniszter Úrnak, miután Ön már több alkalommal sem válaszolt az általa m

feltett kérdésre, így nem teljesíti a Magyar Köztársaság Országgyűlésének Házszabályára

vonatkozó országgyűlési határozatban foglaltakat, miszerint az országgyűlési képviselő
felvilágosítás kérése céljából kérdést nyújthat be, melyre a kérdezett tizenöt napon belül ad választ .
Kérem Miniszter Urat, hogy a fentebb leírtak figyelembevételével, teljesítse kötelezettségét ,

különösen arra való tekintettel, hogy itt az adófizet ők felajánlásáról van szó, kik joggal várhatják el ,

hogy tudják, mire is használták fel azt .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . szeptember 9.

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő

MSZP


	page 1

